
Referat af afdelingsbestyrelsesmøde i afd. Sønderby 

Onsdag d. 15/5-2024 

 

 Tilstede var: Henrik, Sanne, Helle, Kirsten, Laurits, Keldy, Hanne.  

  Fraværende: Annette.  

1. Godkendelse af referat. 
Godkendt. 

2. Meddelelser fra Ejendomsmesteren. 
- 4 udflytninger. Alt genudlejet.  
- Lydmåling er færdig, afventer rapport. 
- Opstart af ny fugt/lugtsag. 
- Ejendomskontoret har pt fokus på de grønne områder.  
- Ejendomskontoret holder ferie: 
      Morten – 27-28-29 
      Carsten – 29-30 
      Laurits – 30-31-32  
 

3. Meddelelser fra Bestyrelsen. 
a. Formanden  

- Fin affaldssortering D. 14/4-24.  
- Der er taget kontakt til grundejerforeningen ang. Eksterne der bruger vores 

affaldscontainere. Sagen følges op på næste GF møde.  
- Køkkenpulje godkendt.  

 
b. DAB/TAB  

- Garantforsamling og repræsentantskabsmøde D. 6/5-24.  
TAB 
- Formandsmøde 24/4. Driftschef Ole Nissen præsenterede sig, og selskaberne 

præsenterede deres forskellige udfordringer. Affaldssortering er et 
gennemgående problem. 

 
. 

c. Grundejerforeningen 
- Sankt Hans plakat er lavet, afventer godkendelse af grundejerforening.  
 

d. Øvrige bestyrelsesmedlemmer 
- Intet nyt.  
 

4. Beboerhenvendelser. 
- Ingen  

 
5. Årshjul 

Havevandring D. 20/8-24. 
Julearrangement D. 1/12-24. (Der snakkes om at lave små ændringer) 



Fastelavn D. 2/3-25.  
Sankt Hans D. 23/6-24.  
 
 

6. Beboerinformation 
Bestyrelsen går havevandring D. 20/8-24.  
Der bliver sendt plakat ud til Sankt Hans.  

    

7. Næste bestyrelsesmøde 
 
D. 19/6-24 kl. 19. 
D. 20/8-24 Kl. 18 (Havevandring) 

 

8. Eventuelt. 
Intet.  

 

 


